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Styrelsemöte Växjöortens Fältrittklubb 20 augusti 2023, Teleborg 
 

Närvarande ledamöter: 

Tobias Jönberg, mötesordförande 

Fredrika Hallberg Ehrner 

Lars Nilsson 
Fredrik Sager 
Andreas Ejderland 
Roland Östberg 
Elin Gunnarsson 
Karin Klevegård (8:1-8:11) 
 
Frånvarande ledamöter: 
Rebecka Erner, BUS 
 
Övriga närvarande: 
Johanna Fridolf, ridskoleansvarig 
 
 
8:1 Mötet öppnas 
 Mötesordförande öppnar mötet kl 13.00 
 
8:2 Val av sekreterare 
 Styrelsen beslutar 
 att välja Elin Gunnarsson till sekreterare för innevarande möte. 
 
8:3 Val av justerare för mötet 
 Styrelsen beslutar 
 att välja Fredrika Hallberg Ehrner och Fredrik Sager till justeringspersoner. 
 
8:4 Godkännande av dagordning 
 Styrelsen beslutar 
 att godkänna dagordningen. 
 
8:5 Föregående mötesprotokoll 
 Bilaga föreligger 
 Styrelsen tittar på det förslag till svar på inkommen skrivelse från hyresgästerna i 

Södra stallet som tidigare styrelseledamot Lisa Gustafsson har tagit fram. 
 
 Johanna informerar om att hon jobbar vidare med att ta fram nya rutiner för 

smittskyddet på anläggningen. Ramkvilla hästklinik har tillfrågats om de kan göra det 
tillsammans med oss. Planen är att presentera den nya rutinen för medlemmarna på 
höstmötet. 
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 Styrelsen beslutar 
 att uppdra åt Johanna att skicka ut svar på inkommen skrivelse via mejl. 
 
8:6 Rapport från ungdomssektionen BUS 
 Inget att rapportera. 
 
8:7 Ekonomisk rapport 
 Bilaga föreligger 
 Andra delen av höstterminens ridavgifter faktureras i oktober och förväntas ge 4-500 

tkr i intäkter. När verksamheten på Teleborg kommer igång kommer det att ge nya 
medlemmar och ridande som förhoppningsvis kan täcka kostnaderna som vi har för 
den anläggningen. Sara siktar på 100 ridande under hösten. Vi betalar inget arrende 
alls för Teleborg under 2023 och där efter reducerat arrende till och med 2025. 

 
Alla kostnader för tävlingar tas i bolaget Växjö Hästsportcenter (VHC) som då tar ut en 
hyra av föreningen som bokas upp i resultaträkningen. När verksamheten kommer 
igång i VHC kommer bidragen att öka för anläggningen. 
 
Karl Oskar-cup är ännu inte färdigredovisad. 
 
Arrendet för anläggningen i Bergunda är höjt jämfört med föregående år. 

 
8:8 Höstmöte 
 Styrelsen beslutar 
 att höstmötet ska hållas den 15 november i Bergunda. Kl 18.00 görs en rundvandring 

på den nya anläggningen och därefter börjar mötet kl 18.30. 
 
8:9 Inkomna skrivelser 
 Roland lyfter att Summer show och Karl Oskar cup inte finns på hemsidan. 

Det finns ingen ansvarsfördelning angående vem som ska uppdatera hemsidan 
gällande detta. 
Styrelsen föreslår att Olivia Sjögren ska ombes att göra dessa uppdateringar. 

 
8:10 Bidragsansökan 
  

Klubben är beviljad ytterligare bidrag från kommunen. 
 
Peter undersöker om vi kan få stöd från kommunen för funktionärsfilmerna, om vi gör 
det i samarbete med andra ridklubbar i Växjö kommun. 
 
 
 
 

 

https://vaxjoortensfaltrittklubb.se/


   
 

hemsida  https://vaxjoortensfaltrittklubb.se 

 

Växjöortens Fältrittklubb           vaxjoortensfaltrittklubb 

 

Page 3 of 4 
 

8:11 Rapporter från 

- Klubbchefen 

 Bilaga föreligger 

- Verksamheten 

 Bilaga föreligger 

Planen är att sälja några ridskolehästar innan fler köps in. En av de nya hästarna från 

Teleborg kommer att gå till Bergunda under en period. 

- Byggsektionen 

 Bilaga föreligger 

Väggen i Södra stallet är kvar uppe och ska vara kvar. 

Öppningarna i gäststallet ska sättas igen innan den första snön. 

- Arenasektionen 

Sargerna är snart klara och läktaren är på gång i nya ridhuset. Lars och Fredrik tittar på 

färgval och olika alternativ. Det behöver göras en plan för värmedelen i det befintliga 

nya ridhuset. 

Planering för ytterligare ett ridhus är igång. Det planeras för ett möte med kommunen 

och Abena gällande finansiering. 

- Tävlingssektionen 

 Bilaga föreligger 

Diskussion av resultatet för sommarens tävlingar, Fredrika och tävlingssektionen får 

titta på detta och återkomma. 

- Kommunikation 

 Inget att rapportera 

- Sponsring 

 Inget att rapportera 

 

8:12 Övriga frågor 

Fredrik lyfter att klubbens Instagramflöde har ett starkt tävlingsfokus. De inlägg och 

stories som taggar oss delas i våra stories på Instagram. Styrelsen diskuterar att vi 

framöver ska arbeta för att även övriga delar av vår verksamhet syns på sociala medier 

och att Johanna ska sprida detta vidare. 

 

Diskussion om att nyvalda i styrelsen kan gå RF-SISU:s styrelseutbildning för att få 

bättre förståelse för sitt uppdrag. 

Jubileumsfesten föreslås hållas den 20 januari 2024. 
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8:13 Mötet avslutas 

Mötesordförande stänger mötet kl 14.39. 

 

 

Nästa möte 

21/9 kl 18.00 i Bergunda 

 

 

Växjö 20 augusti   Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………. 
Tobias Jönberg   Fredrika Hallberg Ehrner 
Ordförande    
     
 
 
 
……………………………………………   ………………………………………………………. 
Elin Gunnarsson   Fredrik Sager 
Sekreterare     
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